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Verslag Bestuursorgaan 02/05/2022 

 

Locatie: Elewijt Center 

Aanwezig: Bart Danhieux, Patrick Boes, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Giannoula Tsakitzidis, Erwin 

Dirkx, Jan Stryckers, Raf Baudewijn, Tom Lovink, Kristof Briers, Luc Tack 

Afwezig: Peter Claes, Philip Hendrix 

Ambtshalve: Dries Boulet 

Verontschuldigd: / 

1. Opening door de voorzitter 

Bart wenst HC Izegem te feliciteren met de titel bij de Liga Dames en Sezoens Achilles Bocholt 

en Initia Hasselt met het winnen van de Beker van België. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Mits enkele kleine correcties wordt het verslag goedgekeurd. 

 

3. Financieel 

Dries geeft een toelichting bij het financieel rapport van maart. Er zijn enkele posten waarvan 

de gemaakte kosten hoog liggen ten opzicht van het budget 2022 (o.a. IT en boekhouding). De 

personeelskosten liggen tem. maart nog op schema, maar zijn het grootste aandachtspunt. 

Voorlopig is er geen probleem om de begroting in evenwicht te houden.  

 

Dries geeft een toelichting met betrekking tot de clubs met een openstaand saldo aan de VHV. 

Door de regelmatige aanmaningen is het totaal openstaand bedrag aan de VHV gedaald. Er zijn 

2 clubs die nog steeds weigeren om de 4de kwartaalafrekening van 2020 te betalen. Het 

secretariaat zal een laatste keer contact opnemen en anders de procedure tot schrapping 

inzetten met een aangetekend schrijven en een laatste kans om dit in orde te brengen. 

 

De jaarrekening 2021 werd een 2de keer doorgestuurd na enkele opmerkingen van  Tim en werd 

goedgekeurd ter voorlegging aan de Algemene Vergadering. De opmerkingen van Tim gingen niet 

over de cijfers, maar over het ontbreken van enkele items. 

 

4. KBHB 

PUC 26/04/2022 

Op het vorige PUC werd voornamelijk gesproken over de financiële situatie met betrekking tot 

de organisatie van de WK-campagne van de Red Wolves. Michel K. heeft een toelichting gegeven 

over het programma en het budget dat nodig is.  

Hoewel er enkele veelbelovende dossiers rond sponsoring zich ontwikkelen, is de financiële 

situatie te precair om enig risico te nemen. Het PUC stelt daarom dat het programma in zijn 

volledigheid op dit moment niet kan worden goedgekeurd.  

In eerste instantie keurt het PUC de stage in juni (mogelijke wedstrijden tegen Tunesië) wel 

goed aangezien via ADEPS een budget van 15.000€ ter beschikking stelt.  

Adeps heeft in tegenstelling tot Sport Vlaanderen budgetten toegekend voor de voorbereiding 

van de Red Wolves op het WK. Michel en Dries zijn langs geweest bij Sport Vlaanderen, maar 

door andere beleidskeuzes hebben we tot nu toe geen extra middelen gekregen. 
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Zoals eerder gevraagd door het PUC is er een grondige evaluatie gekomen van de werking 

MARCOM. Hoewel er zeker positieve elementen zijn, heeft dat tot nu toe niet geleid tot 

commerciële successen. 

De PUC heeft daarom beslist om de samenwerking met Alexandre Lechien stop te zetten en een 

andere strategie te volgen met betrekking tot MARCOM. 

Dries zal een aantal targets uitzetten voor de Cel MARCOM en samenzitten met Eric Dupain om 

de gewijzigde manier van werken te bespreken. 

 

EXTRA BIJDRAGE KBHB 

Ondanks enkele reacties van clubs zal de bijdrage vanaf volgende seizoen ingevoerd worden 

zonder dit te laten stemmen op de Algemene Vergadering. 

Op de BAV van maart 2020 werd er ook al een stemming gedaan en was er een meerderheid bij 

de clubs over het principe van het invoeren van een bijdrage om de selectiewerking KBHB te 

ondersteunen. Ondertussen zijn daar enkele elementen aan toegevoegd, maar deze zijn allemaal 

bedoeld om efficiëntiewinst te boeken door de samenwerking met de LFH mogelijk te maken. 

Zo worden op termijn enkele noodzakelijke besparingen gedaan op het budget van de VHV.  

 

De bijdrage wordt stapsgewijs ingevoerd met in september 2022 een eerste verlaagde bijdrage 

van 8 euro en vanaf het seizoen 2023-2024 een jaarlijkse bijdrage van 12 euro. De bijdrage wordt 

berekend op basis van het aantal spelende leden 12 jaar of ouder, bij de clubs aangesloten op 1 

september (van het opstartende seizoen). Bij de telling worden niet-spelende leden niet in 

aanmerking genomen. 

 

En hoewel het BO zeker beseft dat het invoeren van deze bijdrage een grote impact heeft voor 

de clubs, is invoeren van de bijdrage nodig.  

 

Op de Algemene Vergadering zullen Dries en Michel een presentatie geven om de keuze voor de 

bijdrage toe te lichten en het plan van aanpak van de KBHB. Michel zal meer vertellen over de 

strategie specifiek met betrekking tot het WK 2023, maar ook over de toekomstvisie in het 

algemeen. Dries zal vooral meer uitleg geven over het belang van de bijdrage voor het budget 

KBHB en de link met het budget VHV. 

  

 

5. Competitie 2022-2023 

De competitierooster voor het seizoen 2022-2023 wordt toegelicht door Marc. Dries bemerkt dat 

de speeldata van de BENE-League nog onder voorbehoud zijn. 

Het BO keurt de voorgestelde competitierooster goed. 

 

De Cel Competitie wil graag een voorstel op tafel leggen bij de KBHB waarbij J18 ploegen ook 

als 2de ploeg tellen voor seniorenploegen op KBHB en Liga heren 1 niveau. Deze ploegen bestaan 

immers uit spelers die ook spelgerechtigd zijn voor seniorencompetities.  

Aangezien dit een beslissing is met een grote impact, geeft het BO de opdracht aan Cel 

Competitie om dit voorstel eerst grondig te analyseren en de pro’s en contra’s op te lijsten. Bart 

en Dries zullen dit item ondertussen ook al op tafel leggen binnen het PUC. 

 

Het BO is daarnaast akkoord om de leeftijdscategorieën van de meisjes terug gelijk te trekken 

met de leeftijdscategorieën van de jongens, maar vraagt om dan ook te evalueren of het niet 

beter is ook de minimumleeftijd om bij senioren te spelen aan te passen. Niet alleen om dit 

gelijk te trekken met de jongens, maar eveneens op KBHB-niveau. De vele verschillen tov de 

KBHB/LFH zijn nefast voor een vlotte organisatie. Deze wijziging is niet voorzien voor 2022-2023, 

maar voor 2023-2024, maar zal nu reeds gecommuniceerd worden. 
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De competitierooster voorziet ook gelijklopende speeldata voor de diverse regioreeksen. Het zou 

een zeer goede zaak zijn om daar uniformiteit te verkrijgen. In dat kader zijn er ook al 

gesprekken met de LFH om een aantal zaken te vereenvoudigen in het kader van de invoering 

van het digitale wedstrijdblad, waaronder het aantal spelminuten en wedstrijdhelften per 

jeugdcategorie. De Cel competitie en het BO zijn voorstander om deze zaken te uniformiseren 

binnen de VHV en bij voorkeur ook binnen België. 

Het BO geeft wel de opdracht aan het secretariaat en de Cel Competitie om de discussie te 

gronde te voeren met betrekking tot eventuele aanpassingen nodig voor het digitale 

wedstrijdblad. Een vereenvoudigde werking mag niet zomaar de geest van bepaalde keuzes 

teniet doen. Zo is het een bewuste keuze om bij de J12 3 wedstrijddelen te spelen waarbij 

telkens 2 punten te verdienen zijn. 

 

De Cel Competitie VHV komt opnieuw samen op 24 mei om dit verder te bespreken en om een 

eerste zicht te hebben op de inschrijvingen voor volgend seizoen. 

 

 

 

6. Cellen en commissies 

 

- Cellen die aan bod komen (Cel Competitie, Cel IT, GES-Cel, Cel MARCOM) 

- Cellen die doorgaan in mei en aan bod komen in juni (Cel Breedtesport, Cel Topsport, 

Juridische Cel, Beheerscomité JSF) 

 

- Cel Competitie 

Toelichting werd gegeven onder punt 5. 

 

- Cel IT 

Tom geeft een toelichting rond de ontwikkeling van het digitale wedstrijdblad en de 

keuze van een nieuwe ledenplatform samen met de LFH. Tijdens de maand augustus 

komt er een belangrijke maand mbt de invoering van het digitale wedstrijdblad waarbij 

opleidingen georganiseerd zullen worden. De komende maanden is het belangrijk kom 

een aantal belangrijke zaken uit te klaren zoals ook eerder besproken onder punt 5. 

 

- Cel MARCOM 

Cel Marcom zal aan bod komen tijdens de meeting van juni. 

 

 

7. Varia 

- Werking SR-ers 

Philip H. heeft aangegeven tot het einde van het seizoen zijn activiteiten voor het 

handbal on hold te zetten. De afwezigheid van Philip en Peter op het BO wordt betreurd. 

Er zijn heel wat belangrijke item mbt tot arbitrage die opvolging nodig hebben. 

Dries zal contact opnemen met Philip en Peter om de opvolging te bespreken. 

 

- Vraag van Initia Hasselt 

Initia Hasselt vraagt een uitzondering om speelsters 2 leeftijdscategorieën hoger te laten 

deelnemen aan wedstrijden. Het BO bekrachtigt de beslissing van het bureau om hier 

niet op in te gaan en volgt het standpunt van het secretariaat om tijdens een lopend 

seizoen  zeker niet af te wijken van de bestaande reglementen. 

Giannoula stelt voor dat er een oproep wordt gedaan bij clubs om voor een bepaalde 

datum voorstellen tot reglementswijziging te doen voor het volgende seizoen. 
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- Seniorencompetitie 

Het BO vraagt aan de Cel Competitie om de seniorencompetitie bij de heren te 

evalueren. Is het huidige systeem met 36 ploegen op VHV-niveau, 20 ploegen op KBHB-

niveau en 6 ploegen op BNL-niveau houdbaar? 

Bart zal ook in het PUC op tafel leggen om het aantal ploegen op BNL en nationaal niveau 

te evalueren. 

 

8. Volgende vergadering 

De volgende vergadering gaat fysiek door te Elewijtcenter op maandag 13/06/2022. 

 

Ondertekening documenten: 
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